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Člen Svazu měst a obcí ČR, DSO Heřmanoměstecko, Sdružení historických sídel Čech, Moravy a Slezska 

 

ZÁPIS 
jednání odborné komise Rady města č. 8/2016 

Komise pro medializaci města,  

které se uskutečnilo 

v neděli 19. 6. 2016 od 14:00 hodin  

v Kavárně Kamarád Heřmanův Městec 

 

 

Přítomni: Jan Řehák, Vojtěch Marek, Vít Řehák, Jan Volejník, Ing. Jan Votoupal, 

 Otakar Volejník 

Omluveni: Mgr. Josef Wolf, Jan Doležal 

 

Spolupráce s televizí V1 

Hlavním programem tohoto jednání mělo být setkání se zástupcem televize V1 Janem 

Doležalem, který se bohužel ale pár hodin před jednáním omluvil, že se nemůže z 

naléhavých důvodů zúčastnit. 

 

Přítomní komisaři se jali alespoň zrevidovat materiál, který vznikl na jednání 17. 

března: 

 některé akce již bohužel tento rok nebude možné televizi nabídnout, a to z 

pochopitelných důvodů – už proběhly, nicméně samozřejmě budou nabídnuty 

pro rok nadcházející 

 jako výrazným prvkem, který by přitáhl pozornost diváků, se jeví komisi 

zapojení sportu do televizního zpravodajství – přenášet sportování dětí a 

místních soutěží 

 město může televizi nabídnout reklamu na fotbalovém stadionu (v rámci dotace 

fotbalovému klubu) – fotbalový klub by pak mohl sám navázat spolupráci s 

televizí být si navzájem prospěšní (reklamy, dresy – naopak reportáže ze 

zápasů, krátké záznamy) 

 město může dále přes organizaci Spokul nabídnout televizi reklamní plochu ve 

sportovní hale – dále by pak televize mohla přenášet velké sportovní a kulturní 

akce, které se v hale konají → opět se toto komisi jeví jako další možnost na 

zvýšení sledovanosti diváků 

 

Další jednání bylo domluveno na první polovinu srpna, až se Vojta Marek vrátí do ČR 

a sjedná tentokrát snad už úspěšnou schůzku s Janem Doležalem. 

 

Zapsal: Jan Řehák 

http://www.hermanuv-mestec.cz/

